
Mariola Cawlowska
Radna Rady Miasta
Wloclawek

Wloclawek 23.04.2019

Pan
Marek Wojtkowski
Prezvdent Miasta Wloclawek

Zwracam sig z uprzejm4 proSb? w imieniu mieszkaricow

osiedla Kazimierza Wielkiego o zbudowanie bezpiecznego

ogrodzenia wok6l budynku Szkoty Podstawowej nr 2

prry ulicy Zytniej. Z uwagi na bezpieczeristwo uczni6w teren szkoly

powinien byd ogrodzony.

Uprzejmie proszg Pana Prezydenta o pomoc w tej sprawie.
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